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Napokon! Nakon što su ublažene mjere prevencije od korona virusa, naše drage nordijke
ponovno su krenule u organizirane hodnje. U petak, 15.svibnja 2020, godine, grupa od desetak
aktivnih članica uputila se na brdo Hum iznad Mostara . 

  

      

     

Začudo, iako nam je ovo brdo toliko blisko, Zdrav korak do sada nije imao organiziranu hodnju
ovim stazama. Naravno, bilo je pojedinačnih izleta, ali nikad kao hordijke. Računali smo nekako
da je Hum previše strm za nare aktivnosti. Nagib je veći nego što je to propisano za nordijsko
hodanje, ali poslije dužeg boravka u kućama, zaključile smo da bi nam dobro došlo malo
napora.
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Držeći se još uvijek propisanih epidemioloških mjera, do mjesta susreta dovezli smo se po dvije
u vozilima, a onda lagano uz brdo. Do vrha Huma pute je asfaltiran jer se svake godine tu
održavaju procesije Križnog puta. Tako i mi zastajemo pored svake postaje i lagano
napredujemo prema vrhu gdje se nalazi veliki križ – spomen svim poginulim u proteklim
ratovima i poziv na molitvu za mir na ovim našim prostorima.

  

  

Sa platoa oko križa proteže se predivan panoramski pogled na grad. Ipak se na tom  dijelu
nismo dugo zadržali, zbog vjetra koji tu stalno puše. Od podnožja križa, istočnom stranom
Huma pruža se makadamski put i odlučujemo istražiti dokle ide.

  

  

Iznenadili smo se da je poptilično ravan i dovoljno širok da se normalno hoda. Uz put se divimo
prekrasnoj prirodi, posebno cvijeću koje oduševljava bojama i mirisom. Nastavljajući tako
primjećujemo da smo lagano obišli cijeli Hum i došli do XI.postaje križnog puta, gdje se
makadamski put spaja na asfalt. Nakon kraće pauze, nastavljamo niz Hum do svojih vozila. Uz
kraće pauze, hodale smo puta tri sata bez većeg napora. Mišiće nogu već pomalo osjećamo,
što nije ni čudo, nakon dvomjesečne prisilne pauze.
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  Netko je u grupi komentirao da nepravedno zanemarujemo staze i lokacije koje su nam takoblizu, jer kao „za njih uvijek ima vremena“. A onda se dogodi da na ta mjesta nikad ne odemo.Na Hum ćemo se svakako vratiti kako bismo istražili još neke staze kojima je moguće kretanje.Naravno, izvan staza nećemo zalaziti, ali i ovo je sasvim dobro.  
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